



Julie Xiaoyu ZHANG

President Arkema Greater China

Graduated from China Pharmaceutical University, Julie engaged in biochemical research and development at the China Academy of Medical Science before joining Elf Atochem (predecessor of Arkema) in 1994, where she began serving on a number of investment and cooperation projects in China.

In 2002, she joined the High Performance Polymers Business Unit. Over the next 14 years, Julie held various business and management positions at both the headquarters in France and the Asia Pacific region, which included overseeing the product lines and business units of Functional Polyolefins and Fluoropolymers in Asia Pacific. In 2016, Julie became the Asia Pacific Group President for the High Performance Polymers Business Unit.

Julie is currently President of Arkema Greater China since 1st July 2021.

阿科玛大中华区总裁 张潇雨

张潇雨毕业于中国药科大学，曾在中国医学科学院从事生化药物的研发工作。

1994年，她加入埃尔夫阿托化学（阿科玛前身），负责或参与了多个在华投资及合作项目。

2002年，张潇雨加入高性能聚合物部门，此后的14年间在法国总部和亚太区担任数个营销和管理职位，曾负责功能性聚烯烃、氟聚合物等产品线和事业部在亚太区的业务。2016年，张潇雨晋升为阿科玛高性能聚合物部门亚太区总裁。

2021年7月1日起，张潇雨担任阿科玛大中华区总裁一职。